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Protokoll fört vid Körnstorps samfällighetsförenings årsstämma

20L6-06-L2

1. Öppnande av stämman

Styrelsens ordförande Åke Zettermark hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
Körnstorps nya medlemmar fick tillfälle att presentera sig.

2. Fråga om kalleise skett i stadgeenlig ordning

Kallelse, dagordning och övriga stämmohandlingar delades ut i medlemmarnas brevlådor
lördagen den 28:e maj och skickades ut via email till de medlemrnar som anmält sin e-postadress
till föreningen. Kallelsen har även publicerats på föreningens hemsida. En korrigerad
debiteringslängd delades ut den 4:e juni.

Stämman beslutade att kallelse skett i enlighet med stadgarna

3. Närvarokontroll

En närvarolista cirkulerades för påskrift. 30 medlemmar representerande 28 fastigheter var
nä rva ra nde.

4. Fastställande av dagordning

Den föreslagna dagordningen fastställdes.

5. Val av ordförande och sekreterare för stämman

Valberedningens sammankallande Pär Reinholdsson föreslog Sören Ohlsson till ordförande och
Kjell Thelenius till sekreterare. Stämman beslutade i enlighet med förslaget.

6. Val av två justeringsmän

Pär Reinholdsson föreslog Rolf Wallberg och Robert Kollin till att justera protokollet. Stämman
beslutade i enlighet med förslaget.

7. Val av rösträknare

Per Reinholdsson förslog att de valda justeringsmännen skulle väljas som rösträknare. Stämman
beslutade i enlighet med förslaget.

8. Styrelsens verksamhetsberättelse, resultat- och balansräkning

Ordförande hänvisade till den utskickade verksamhetsberättelsen och bad styrelsens
medlemmar att kommentera väsentliga delar:

Trivselkommitteen, Maria Strömqvist redogjorde för ett försök att rekrytera flera medlemmar att
ställa upp i våra "festgrupper" som arrangerar valborg och midsommarfiranden, men utan
framgång. Som det är nu så har vitre grupper som turas om rnen önskan är att få fler
medlemmar så att vi kan turas om och arrangera vart fjärde år. lin
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Områdeskommittden, Peter Keijser hälsade en ny medlem Christian Karlsson välkommen till
gruppen

Vattengruppen, Stanley Björkquist berättade att UV-filtret fungerar bra och kvaliteten på vattnet
är bra förutom att PH-halten är för låg. Ett kalkfilter ska köpas in och målsättningen är att få upp
PH-värdet till 7,5 som är normalt. Det har varit problem under verksamhetsåret med de s.k.
självtÖmmande ventilerna och ventilerna byts ut när möjlighet finns. ldag finns ca 20 kvar att
byta.

Sophämtning, ordförande Åke Zettermark redogjorde för diskussioner med kommunen om ev.
införande av vinterrutiner för sophämtning men ingenting nytt är beslutat.

Ekonomi, Gunilla Larsson redogjorde för ekonomin som är fortsatt stabil och att det finns ingen
målsättning att bygga upp vinstmedel i balansräkningen vilket motiverar avsättningen på 20 000
tillvåra fonder.

9. Revisornsberättelse

Revisor Kjell Thelenius läste upp den påskrivna revisionsberättelsen som tillstyrkte resultat- och
ba la nsrä kn ing sa mt a nsva rsfrihet för styre lsen.

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret i enlighet med revisorns
förslag.

11. Behandling av inkomna motioner och förslag

lnga motioner eller förslag har kommit in till ssrelsen inför stämman.

12. Arbetsgruppernas redovisning

Arbetsgruppens arbete redogjordes för under punkt 8 och finns väl beskrivet i

verksa m hetsbe rätte lse n.

1.3. Ersättning till styrelse och revisor

Gunilla Larsson, kassör redogjorde för tidigare stämmobeslut avseende arvode till styrelsens alla
medlemmar. Totalt ett prisbasbelopp (44.300 för 201"6) inklusive sociala avgifter fördelas mellan
förenings styrelse och kommittder. Styrelsen föreslår att denna fördelning ska gälla även för
kommande verksamhetsår, vilket godkändes av stämman.

14. Styrelsens förslag till verksamhetsplan, underhållsplan, förnyelseplan samt budget

Gunilla Larsson, kassör redogjorde för styrelsens förslag till budget som är i linje med föregående
års budget. Avsättningen till våra fonder ligger oförändrat kvar pä 70 000.-, var av en del kommer
att användas under verksamhetsåret som t.ex. inköp av nytt tält och inköp av nytt
kalkningssystem för färskvattnet och resterande fonderas för kommande investeringar som
exempelvis en ny brygga till badplatsen.

Stämman beslöt att fastställa den föreslagna verksamhetsplanen, underhålls- och
förnyelse pla ne n sa mt budget för verksa m hetså ret 2016-2017



Ordförande, Åke Zetterma rk Stamvägen 38 Omval på 2 år
Ledamot, Lars-Erik H ugosson Stamvägen 7 Omval på 2 år
Ledamot, Katja Rosenblad Askstigen 8 Vald på 2 år 2AL5
Ledamot, Stanley Björkquist Kastanjestigen 4 Vald på 2 är 2015
Kassör Gunilla Larsson Törnestigen 6 Omval på 2 år
Om rådeskommittde, Peter Keijser Kastaniestigen 7 Vald på 2 är 2At5

15. Val av ordinarie styrelseledamöter samt sammankallande kommitt6er

Va lberedningens förslag

Stämman godkände valberedningens förslag.

16. Val av revisor och revisorssuppleant

Valberedningen föreslog att sittande revisor KjellThelenius och revisorssuppleant Christer
Lamroth väljs om på 1 år.

Stäm man godkä nde förslaget.

17. Val av kommitie för områdets skötsel

Valberedningens fö rslag

Stämman godkände valberedningens förslag.

18. Val av trivsel kommittee

Va lbered ningens förslag

Peter Keiser, sam ma nka I lande Kastanjestigen 7 Vald på 2 är 2A15
KjellThelenius Stamvägen 15 Omva på1år
Kalle Persson Poppelstigen 6 Omva på1år
Pär Reinholdsson Stamvägen 2 Omva på1år
Christer Eriksson Stamvägen 40 Omva på1år
Tommy Bokliden Stamvägen 26 Omval på 1år
Bernt Eriksson Kastanjestigen 12 Omval på 1år
Christian Karlsson Törnestigen 3 Nyval på L år

Maria Strömqvist, sammankalla nde Stamvägen 2 Vald på 2 år 2015
Eva Yxhammar Stamvägen 6 Omval på 1år
Yvonne Berggren Stamvägen 15 Omval på 1år
Therese Foss Poppelstigen 3 Nyval på 1 år

Stämman godkände va lberedningens förslag

19. Val av valberedning

Va lberedningens förslag

Stä mma n godkände va lberedningens förslag

20. Övriga frågor

Det ställdes en fråga om vad som gäller för genomfart från Stamvägens ände över till
Krampanvägen. Per Reinholdsson förklarade att den provisoriska vägen är gjort på traktorer som
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Per Reinholdsson, sammankallande Stamvägen 2 Omval pä2 år
Yvonne Berggren Stamvägen 15 Omval på 1år
Henn Möistlik Videstisen 2 Omval på 1år



ska kunna komma in i området för skötsel av vägar m.m. och är inte gjort för bilar. Det är en

ojämn väg som är direkt olämplig för bilar. Det uppkorn ett förslag att flytta bommen som står på

Videvägens fortsättning till badet och styrelsen ombads hantera detta på det sätt de finner
lämpligt.

Det framkom också klagomål på att vissa medlemmar kör alldeles för fort inom området och

efter en diskussion om ev. fartgupp och blompottor så blir det upp tillvarje medlem att ta detta
till sig och respektera fartbegränsningen på 30 km/timme.

Det ställdes en fråga om status på våra bruna skyltar om Naturvårdsreservatet som Länsstyrelsen
lovade att hantera för tio år sedan. Det har noterats nya skyitar vid krampan och styrelsen

ombads att ta reda på om vårt område kan likadana skyltar som talar om vad som gäller ivårt
Naturvå rdsområde, Natura 2000.

Det kom ett förslag om att köpa in en hjärtstartare som kan vara till stor hjälp vid ett hjärtstopp
då det tar lång tid för en ambulans att ta sig till området. En sådan kostar ca l-5 000kr. lnget
beslut kan tas av stämman och styrelsen föreslog en motion till nästa år stämma som styrelsen
förbereda innan stämman.

21. Beslut om tid och plats där stämmoprotokollet ska hållas tillgängligt

Stämman beslöt att stämmoprotokollet ska vara tillgängligt på föreningens hemsida och uppsatt
på anslagstavlan senast 2016-06-26.

22. Avslutning

Mötes ordförande tackade alla medlemmar för visat intresse och förklarade stämman avslutad.

Ordförande
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Sören Ohlsson

Sekrete ra re

Kjell Thelenius

Justeringsmän

Robert Kollin


